
OPROEP VAN HET BESTUUR AAN DE LEDEN (VERVOLG) 

Geachte dames en heren ,  

Zoals  U is toegezegd i n  ons contac tb lad  van september 1990 zou h e t  bes tuur  
U nog informeren over de x e a c t i e s  van de leden n.a.v. ideeën over  h e t  175 
j a r i g  bes taan  van Bussum i n  1992. Gelukkig hebben en ige  leden  s c h r i f t e l i j k  
gereageerd er1 kunnen w e  U nog i n  alweer h e t  l a a t s t e  nummer van h e t  contac tb lad  
i n  1990 van deze r e a c t i e s  en ons b e s l u i t  op de hoogte s t e l l e n .  
Helaas is h e t  a c t i e v e  l i d  de heer  A.Q.de F l i n e s  onlangs overleden.  Vlak voor 
z i j n  o v e r l i j d e n  h e e f t  h i j  n.a.v. onze oproep h e t  bes tuur  nog meegedeeld d a t  
h i j  behulpzaam wi lde  z i j n  b i j  de r e a l i s e r i n g  van een symposium over  de 
toekomst van Eussum. H i j  t r o k  h i e r b i j  een p a r a l l e l m e t  h e t  i n d e r t i j d  
II opzienbarende congres  van de Vereniging Vrienden van h e t  Gooi op 7 november 
1959" Het bes tuu r  z a l  de inbreng van de heer  de F l i n e s  b i j  een eventue le  
nadere ui twerking zeker  missen. Onze leden  de heer  Bal en Zwart hebben ook 
op deze p a r a l l e l g e d u i d  i n  hun (mondelinge) r e a c t i e s .  

D e  heer  Molenaar laat weten d a t  ons i d e e  hem aanspreekt :  "Laat deskundigen 
maar eens  zeggen hoe h e t  anders  zou kunnen ........... Niet meer kantoren ,  
parkeergarages ,  maar de  open plekken d i e  ons nog r e s t e n  bewaren en koesteren."  
Evenals de heer  Stuyvenberg - d i e  mordicus tegen  een door ons  georganiseerd 
symposium is - doe t  de heer  Molenaar een a a n t a l  s u g g e s t i e s  over  w a t  de  
H i s to r i s che  Kring zou kunnen doen. D e  heer  Molenaar is van mening d a t  de 
HKB kan s t r e v e n  naar  de u i t gave  van: 
- een boekje m e t  een ve rk l a r ing  van s t raatnamen,  of 
- een boekje over  dorpsf iguren  u i t  h e t  ver leden z o a l s  "Hekken Jap ie"  e.d.  
Te rwi j l  de heer  Stuyvenberg graag onderzoek gedaan z i e t  naar :  
- de ontwikkeling van godsdienscen. 
- de p o l i t i e k e  p a r t i j e n  i n  Bussum. 
- de dep re s s i e  i n  de j a r e n  d e r t i g  of 
- h e t  v e r z e t  i n  Bussum. 
Ook a c h t  h i j  de u i t gave  van een gedenkboek over  Bussum van circa 1920 t o t  
1990 a ls  vervolg op h e t  werk van Faber z invol .  

Bet bes tuur  h e e f t  vervolgens de conc lus i e  getrokken da t :  
1. S t reven  naar  een symposium i n  1992 over de toekomst van Bussum m e t  r e spek t  
voor h e t  ver leden ,  n i e t  s t r i j d i g  is m e t  de  s t a t u t e n  en op s t e u n  vanu i t  de 
leden kan rekenen. 
2. Onze r o l  i n  deze zou moeten bes taan  u i t  e n e r z i j d s  h e t  i n i t i ë r e n  van zo 'n  
symposium en a n d e r z i j d s  u i t  h e t  aandragen van h i s t o r i s c h  waardevol ma te r i aa l .  
Ons doel  is immers o.=. h e t  bestuderen en b e l a n g s t e l l i n g  kweken voor de 
geschiedenis  van Bussum. 

Daarom roepen w i j  wederom de leden  op om a k t i e f  aan deze d o e l s t e l l i n g  vorm 
t e  geven en z e l f  of m e t  anderen één van de gesuggereerde onderwerpen ~ i t  
te  diepen. Het bes tuur  en Uw Kring kan U m e t  h e t  documentatie-materiaal,  
f  i n a n c i e l e  ondersteuning en t i p s  h i e r b i j  behulpzaam z i j n .  
Het gemeentebestuur van Bussum is ondertussen door h e t  bes tuur  verzocht  ons  
t e  l a t e n  weten of z i j  iets z i en  i n  een symposium waarb i j  de Kring 
de h i s t o r i e  b e l i c h t  en z i j  w e l l i c h t  de toekomst. 

Mocht U onze ~ i euwjazksb i j eenkoms t  bezoeken dan p ra t en  w i j  graag e.e.a. m e t  
U door! 
Heeft  U plannen? S c h r i j f  of b e l  ons.  Het bes tuur  z a l  U op de hoogte b l i j v e n  
houden en wenst U een goed j a a r w i s s e l i n g  t o e .  

Tot i n  1991, 
m e t  v r i e n d e l i j k e  g r o e t ,  
namens h e t  bes tuur  
Arie Gouka, v o o r z i t t e r  HKB 




